
Interpelácia č. 25/2019   
 

 

7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.09.2019  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som sa poďakovať mestu a technickým službám, ale aj bývalej mičurinke, za úpravu 

plôch cintorína na Paričove aj tej plochy. 

ČI by sa na tú plochu, ktorá je upravená, nedala nejaká trávička zasadiť, pán primátor? Žeby 

to bolo také troška krajšie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Úprava s vysiatím tráv je plánovaná presne tak, ako tomu bude aj v prípade toho pôvodného 

ihriska v parku Marakany, len ten výsev musí byť v čase, keď to vegetácia dovoľuje. Takže 

teraz, v tomto období v jeseni prebieha, konkrétne na tejto časti, MČ Paričova, cintorín už 

prebehla, na Marakane sa revitalizácia, resp. úprava toho podložia s následným výsevom 

práve chystá. V letnom období, keď boli vysoké teploty nebol vhodný čas na túto prácu.  

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 

 

 

 

 


